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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 22.augusts                                              protokols Nr. 18. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 19.08.2024.plkst. 08:58 

- atklāta 22.08.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par rezerves zemes fondā ieskaitītas zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8025 010 0080,  

Baldones pagastā, piekritību pašvaldībai;  

2. Par nekustamā īpašuma Pļavniekkalna iela 20 nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Pļavniekkalna sākumskola”;  

3. Par 2024.gada 20.februāra Nekustamā īpašuma nomas līguma Nr.14-9/24/10 izbeigšanu;  

4. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, V.M.;  

5. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, V.Ž.. 

Attīstības komitejas jautājumi 

6. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā  detālplānojuma 

“Vectēraudi”, Ķekavā, izstrādei;  

7. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma Krišjāņa Barona ielā 

2, Baložos,  daļā;  

8. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma Uzvaras prospekts 3, 

Baložos, daļā;  

9. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma Uzvaras prospekts 5, 

Baložos, daļā;  

10. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma Zaļā iela 1, Baložos, 

daļā;  

11. Par īpašuma ”Vārpu ceļš” zemes vienības iekļaušanu īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa 

teritorija” sastāvā;  

12. Par lokālplānojuma projekta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā 

“Dienvidi”, Baldones pagastā, apstiprināšanu ar saistošajiem noteikumiem;  

13. Par detālplānojuma “Mašēni”, Ķekavā, nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai;  

14. Par detālplānojuma “Rimdžūni”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

15. Par grozījumiem Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu  cenrādī.;  

16. Par dalību un līguma parakstīšanu projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā;  

17. Par dalību un līguma parakstīšanu projektā "Sabiedrības digitālo prasmju attīstība";  

18. Par deleģēšanas līguma termiņa pagarināšanu ar SIA „Remido”. 

Finanšu komitejas jautājumi  

19. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas „(ie)dvesma“;  

20. Par finansējuma piešķiršanu no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem;  

21. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības darba reglamentā;  
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22. Par grozījumu domes 2021.gada 4.augusta Lēmumā Par Ķekavas novada domes izveidoto 

komisiju locekļu darba samaksu;  

23. Par saistošo noteikumu Nr.17/2024 “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas 

novadā” precizēšanu;  

24. Par grozījumu Ķekavas novada pašvaldības ētikas kodeksā. 

Priekšsēdētājas jautājums  

25. Par kandidāta izvirzīšanu Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa amatam.  

Piebalsotais jautājums 

26. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumos. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētāja Viktorija Baire, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektote Jolanta Jansone; 

Izpilddirektora vietnieks Jolants Austrups; 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis;  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks; 

Ieinteresētās personas –  

Sēdē nepiedalās: Inese Jēkabsone. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Viktorija Baire atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

 

Par darba kārtību 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību. Viņa informē, ka ir divi priekšlikumi – viens par 

jautājuma izslēgšanu no darba kārtības un otrs par darba kārtības papildināšanu. 

Žilko komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Keisters, Putniņa, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko - 

No darba kārtības izslēgt jautājumu – “21. Par finansējuma piešķiršanu no līdzekļiem 

neparedzētiem gadījumiem”, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – 12 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 

5.jūlija lēmumos Nr. 3 un 6, protokols Nr. 3/2021", 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Arnolds Keisters), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un Baire aicina balsot par koriģēto sēdes darba 

kārtību 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 22.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par zemes piekritību pašvaldībai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:31) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – pamatojoties uz Valsts zemes dienesta vēstuli, sagatavots 

lēmuma projekts par valsts rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ierakstīsanu 

zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda, nosaukuma un lietošanas mērķa piešķiršanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka zemes vienība ar kadastra apzīmējumu 8025 010 0080 piekrīt pašvaldībai un ir 

ierakstāma Rīgas rajona tiesā (zemesgrāmatā) uz Ķekavas novada pašvaldības vārda, 

piešķirot tam nosaukumu un lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.20:13) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – ir pabeigts būvniecības process Pļavniekkalna sākumskolā, 

būvniecības objekts pieņemts ekspluatācijā, un, saskaņā ar nekustamo īpašumu pārvaldīšanas 

noteikumiem, tas nododams Pļavniekkalna sākumskolas pārvaldīšanā, par ko arī sagatavots 

lēmuma projekts. Lēmuma projekts atbalstīts komitejās un virzīts uz domi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Pļavniekkalna sākumskola” lietošanā 

nekustamo īpašumu Pļavniekkalna iela 20, Katlakalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par nomas līguma izbeigšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.22:17) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemts iesniegums no Rāmavas muižas nomnieka, kurā tas, 

saskaņā ar nomas līguma normām, lūdz lauzt nomas līgumu. Šobrīd nomniekam ir nenokārtotas 

saistības gan ar pašvaldību, gan komunālo pakalpojumu sniedzēju. Lai nomas līgumu izbeigtu 

saskaņā ar nomnieka ierosinājumu, nepieciešams domes lēmums. Sagatavots lēmuma projekts 

par līguma laušanu ar šā gada 31.augustu, iepriekš nomaksājot parādus. Komitejās lēmuma 

projekts guvis atbalstu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Melnieks, Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt vienošanos ar SIA “Rāmavas muižas kultūrtelpa” par 2024.gada 20.februāra 

Nekustamā īpašuma nomas līguma Nr.14-9/24/10, laušanu (1.pielikums), ar 2024.gada 

31.augustu, saglabājot tiesības atbrīvot telpas 20 darba dienu laikā no līguma laušanas 

datuma. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.27:22) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemts iesniegums no iedzīvotāja, kurā viņš lūdz noslēgt īres 

līgumu uz viņa vārda. Iedzīvotājam nav parādu, tāpēc sagatavots attiecīgs lēmuma projekts, 

kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt V.M. dzīvojamo telpu – dzīvokli Cītaru ielā 2, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

nosakot īres līguma termiņu uz 10 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.28:35) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule -  tāds pats jautājums, iedzīvotājs lūdz pārslēgt īres līgumu. 

Iedzīvotājam par dzīvojamo platību nav parādu, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par 

dzīvojamās telpas izīrēšanu. Komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt V.Ž. dzīvojamo telpu – dzīvokli Liepu alejā 9, Baldonē, Ķekavas novadā, nosakot 

īres līguma termiņu uz 10 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

6. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.29:48) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – dome jau ir pieņēmusi lēmumu par detālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu ar mērķi – piesārņotās grunts pārstrāde, tomēr šobrīd saņemts īpašnieka iesniegums, 

kurā viņi lūdz mainīt detālplānojuma izstrādes mērķi, paredzot atklātu auto transporta 

uzglabāšanas laukumu un noliktavas izbūvi. Uzņēmuma pārstāvis apliecināja, ka jaunā iecere 

vairs neparedz bīstamo atkritumu pārstrādi. Sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Jerums, Aigars Vītols, Križanovskis, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Papildināt darba uzdevumu ar punktu 6.15.šādfā redakcijā: “6.15. Nodrošināt notekūdeņu 

pirmsattīrīšanu, atbilstoši SIA "Ķekavas nami" noteikumiem un normatīviem aktiem, pirms 

to novadīšanas centralizētajā kanalizācijas sistēmā. Projektos norādīt vietu, kur būs 

iespējams paņemt analīzes notekūdeņu monitoringam”, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, papildina darba uzdevumu un Baire aicina balsot par koriģēto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2024.gada 14.februāra 

lēmumu “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vectēraudi”, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”, jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:43) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – nākamo četru jautājumu būtība ir vienāda, četriem vienā 

vietā esošiem īpašumiem Titurgā piešķirs pašvaldības nozīmes ielas statusu. Šo statusu var 

piešķirt divos veidos – ar teritorijas plānojumu, vai izdodot administratīvo aktu. Šajā gadījumā 

statusu paredzēts piešķirt ar administratīvo aktu, process uzsākts jau pasen, aptaujāti visi šo 

četru māju kopīpašnieki, iebildumi nav saņemti, tāpēc šobrīd ir nākamais etaps – lēmuma 

pieņemšana. Pēc lēmuma pieņemšanas, to atkal nosūtīs visiem īpašniekiem, un, ja lēmums 

apstrīdēšanas termiņā netiks apstrīdēts, tad tas stāsies spēkā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt nekustamā īpašuma Krišjāņa Barona iela 2, Baložos, daļai pašvaldības nozīmes 

ielas statusu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.45:44) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt nekustamā īpašuma Uzvaras proespekts 3, Baložos, daļai pašvaldības nozīmes 

ielas statusu.  

Lēmums pielikumā.  
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9. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.46:35) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt nekustamā īpašuma Uzvaras proespekts 5, Baložos, daļai pašvaldības nozīmes 

ielas statusu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.47:27) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt nekustamā īpašuma Zaļā iela 1, Baložos, daļai pašvaldības nozīmes ielas statusu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par īpašuma iekļaušanu Rail Baltica dzelzceļa teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.48:16) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – sanemta Eiropas dzelzceļa līnijas vēstule, kurā viņi lūdz vienu 

zemes vienību no Vārpu ceļa pievienot Rail Baltica īpašumam, sagatavots attiecīgs lēmuma 

projekts.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma “Vārpu ceļš” zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 80250070301, 

Baldones pagastā, iekļaut nekustamā īpašuma  “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par lokālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.49:27) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – arī šis jautājums iepriekš izskatīts vairākkārt, lokālplānojums 

izstrādāts ar mērķi veidot būvgružu pārstrādes vietu. Šajā jautājumā bija lielas diskusijas par 

ceļa pastiprināšanu, tomēr tika atrasts risinājums, kas apmierināja gan attīstītāju, gan 

pašvaldību, tāpēc ir sagatavots lēmuma projekts par lokālplānojuma apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt lokālplānojuma projektu nekustamā īpašuma “Dienvidi”, Baldones pagastā, ar 

saistošajiem noteikumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:10) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – nākamie divi jautājumi ir līdzīgi, ir sagatavota 

detālplānojuma redakcija saskaņā ar domes lemto, tāpēc šis ir lēmuma projekts par šī 

detālplānojuma redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinuma 

saņemšanai. Detālplānojuma teritorija atrodas netālu no Rīgas apvedceļa A5, tas ir ļoti liels un 

tā attīstība paredzēta vairākās kārtās. Arī par šo detālplānojumu notikušas plašas diskusijas, 

īpaši par kanalizācijas risinājumiem. 

Baire konstatē, ka Variks iesniedzis priekšlikumu un aicina to komentēt. 

Variks komentē savu priekšlikumu. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Zvaigzne, Variks, Križanovskis, Andris Vītols, Līcis, Aigars 

Vītols, Jerums. 

Līcis informē, ka iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Līcis, Aigars Vītols, Jerums, Līcis otrreiz, Andris Vītols, Variks, Pozņaks, Putniņa, 

Jerums otrreiz, Andris Vītols otrreiz, Žilko, Aigars Vītols otrreiz. 

Baire slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli – jautājums ir par detālplānojuma 

nodošanu publiskajai apspriešanai, un galvenais strīds ir par kanalizācijas un ūdensapgādes 

tīklu izbūvi detālplānojuma teritorijā. Viedokļu bija daudz, tomēr viņa atgādina, ka 2022.gada 

4.augustā dome pieņēma ļoti līdzīgu lēmumu, tikai par cita detālplānojuma nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinuma saņemšanai, un arī tam bija pievienots administratīvais 

līgums. Ja abus šos līgumus noliek blakus, tad redzams, ka tie ir identiski. 2022.gadā par 

lēmumu nobalsojuši 15 deputāti – Pozņaks, Baire, Variks, Gorkšs, Hāze, Putniņa, Jerums, 

Jēkabsone, Priede, Līcis, Brigmanis, Cīrule, Keisters, Andris Vītols un Ceļmalnieks – un toreiz 

nevienam neviens jautājums neradās. Ja šodien skaļi tiek apgalvots, ka kaut kas ir mainījies, tad, 

viņa domā, tikpat drosmīgi var šo apgalvojumu atsaukt, nemelojot ne sev, ne sabiedrībai. Viņa 

aicina pirms kaut ko teikt, vispirms to pārbaudīt, mikrofons domāts deputāta viedoklim, bet 

maldināt tomēr nevajadzētu. Viņa nosauc piemēru no labi zināmas latviešu filmas, kur divi bērni 

mērījās, un aicina deputātus to nedarīt. Turpmāk viņa lūdz pieturēties pie tā kas vienreiz 

nolemts, un, ja ir vēlme kaut ko mainīt, tad lūdz to darīt komitejās. 

Sēdes vadītāja aicina balsot par atšķirīgāko priekšlikumiem. 

  

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atgriezt skatīšanai Attīstības komitejā, lai izdiskutētu domes sēdes laikā iesniegtos 

priekšlikumus, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
Priekšlikums par jautājuma atgriešanu komitejā atbalstīts, tāpēc par pārējiem priekšlikumiem 

nebalso, bet Baire tos novirza izskatīšanai Attīstības komitejā kopā ar jautājumu. 

 

Priekšlikumi, kurus novirza izskatīšanai Attīstības komitejā: 

Valts Variks - Uz apspriešanu virzītajā administratīvajā līgumā paredzēt, ka centralizētās 

kanalizācijas tīklu ierīkošanai detālplānojuma teritorijā netiek tērēti pašvaldības līdzekļi. 

Pašvaldība nodrošina tīklu izbūvi līdz detālplānojuma teritorijai. 

Valts Variks - Uz apspriešanu virzītajā administratīvā līguma projektā paredzēt skaidru kārtību 

un secību, kā notiks centrālo kanalizāciajs tīklu izbūve detālplānojuma teritorijā un kas to 

finasēs. 

Gatis Līcis - Uz apspriešanu virzītajā administratīvajā līgumā paredzēt, ka centralizētās 

kanalizācijas tīkli detalplānojuma teritorijā tiek izbūvēti pirmajā kārtā pirms zemes gabalu 

sadalīšanas un adrešu piešķiršanas. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 11:15 līdz 11:30. 

 

14. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:33:05) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – darba uzdevums šim detālplānojumam apstiprināts 

2022.gada decembrī un darba uzdevuma grozījumi apstiprināti 2024.gada 31.janvārī. Balstoties 

uz šiem lēmumiem, izstrādātājs ir sagatavojis detālplānojuma redakciju, kas ar šo lēmumu tiks 

nodots publiskajai apspriešanai un institūciju atzinuma saņemšanai 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu, nekustamajā īpašumā “Rimdžūni”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu -  

Baire – balsoja par, un kā noprot detālplānojuma administratīvā līguma projekts ir tieši tāds 

pats, kā iepriekšējā lēmumā. 

Variks – balsoja par, jo šim detālplānojumam blakus nav vaļējas ūdensteces, kurā varētu nokļūt 

neattīrīti notekūdeņi. 

Andris Vītols – balsoja par, jo kaut kas viņam liek domāt, ka iepriekšējais lēmuma projekts 

nebija tāds, kā šis, un arī tas, par kuru Baire minēja iepriekš savā sēdes vadītājas viedoklī. 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

15. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:36:15) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pārskatot kultūras centru maksas cenrāžus konstatēts, 

ka tajos nepieciešami grozījumi un precizējumi. Tālāk Romanovska sniedz sīkāku skaidrojumu, 

kādas izmaiņas iestrādātas grozījumos. Komitejā grozījumi atbalstīti ar norādi, ka nākamreiz 

cenrāži jāveido visi pēc viena principa, un pirms virzīt uz komiteju, tos rūpīgi pārbaudīt.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu cenrāžus jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par dalību projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:38:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – 2023.gada 5.decembrī ir apstiprināti Ministru kabineta 

noteikumi par Eiropas savienības Kohēzijas fonda programmu 2021. – 2027.gadam, kurā 

paredzēta arī nelabvēlīgā situācijā esošām ļaužu grupām vienlīdzīga piekļuve kvalitatīvai un 

iekļaujošai izglītībai, un iespējai to iegūt sākot jau ar pirmsskolas izglītību, kā arī vispārējās un 

profesionālās izglītības ieguve līdz pat augstākai izglītībai, arī pieaugušo izglītībai. Veicināt 

visiem mācību mobilitāti, piekļūstamību arī personām ar invaliditāti, kā arī sekmēt jauniešu 

itegritāti izglītībā un nodarbinātībā. Šī projekta mērķis ir attīstīt jauniešu vecumā no 15 līdz 29 

gadiem, kuri nemācās, nestrādā un nav nodarbinātības dienesta uzskaitē, prasmes, veicināt viņu 

iesaisti mācību procesos, nodarbinātībā, nevalstisko organizāciju un jauniešu centru darbībā. 

Kopējais projekta finansējums ir 6 525 000 euro, no kuriem Ķekava varēs iegūt  35263 euro, kur 

finansējumu varēs izmantot 16 jauniešiem. Projekts darbosies līdz 2027.gada 31.decembrim. 

Pašvaldībai jāparedz 15% līdzfinansējums no sava budžeta. Komitejas lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanu Ķekavas novada pašvaldībā. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

17. 
Par dalību projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:42:26) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis projekts paredz iegūt digitālās prasmes 

iedzīvotājiem, tai skaitā jauniešiem, un tas paredz pašapkalpošanās digitālo prasmju ieguvi, lai 

veicinātu iekļaušanos sabiedrībā, nodarbinātībā, sadzīves jautājumu mūsdienīgā risināšanā un 

dzīves kvalitātes uzlabošanā. Projekta kopējā summa ir vairāk, kā 9 miljoni, no kuriem Ķekavas 

pašvaldība varētu iegūt ap 40 tūkstošiem. Projekta noteikumi nosaka, ka izmaksās nevarēs 
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iekļaut pievienotās vērtības nodokli, un tas pašvaldībai jāsedz no sava budžeta. Mērķa grupa ir 

Ķekavas novada iedzīvotāji vecumā no 16 – 74 gadiem, un saskaņā ar Statistikas pārvaldes 

datiem, tie ir 622 iedzīvotāji. Projekta ilgums ir divi gadi. Komitejās lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” īstenošanu Ķekavas novada 

pašvaldībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par deleģēšanas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:45:42) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – deleģēšanas līgums ar SIA “Remido” noslēgts 

2016.gada 15.augustā un tā termiņš beidzas šā gada 31.augustā. Izvērtējot līdzšinējo sadarbību 

konstatēts, ka mācību process šajā iestādē atbilst normatīviem, kas ir par pamatu jauna 

deleģēšanas līguma slēgšanai. Iestāde realizē 44 Ķekavas novadā deklarētu bērnu pirmsskolas 

izglītības apmācību valsts valodā. Jaunā deleģēšanas līguma termiņš paredzēts līdz 2026.gada 

31.augustam. Lēmuma projekts izskatīts divās komitejās un atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt deleģēšanas līgumu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Remido”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

19. 
Par sadarbību grantu programmas īstenošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:47:40) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – kā katru gadu pirms rudens sezonas jāatjauno lemums par 

pašvaldības dalīgu grantu programmā.  Šogad paredzēts programmu uzsākt jau septembrī, lai 

varētu izplatīt uzsaukumu par piedalīšanos šajā programmā. Šogad noteikts, ka kopējās grantu 
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programmas izmaksas nevar pārsniegt 12 tūkstošus euro. Šāds finansējums jau ir paredzēts šā 

gada budžetā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt un apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības dalību grantu programmā 

“(ie)dvesma” un sadarbības veidošanā, un noslēgt sadarbības līgumu ar Jūrmalas 

valstspilsētas pašvaldību, Jelgavas novada pašvaldību, Mārupes novada pašvaldību, 

Olaines novada pašvaldību, Siguldas novada pašvaldību, Ropažu novada pašvaldību un AS 

“SEB banka”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:49:23) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – saskaņā ar 2021.gada 13.septembra līgumu, kas noslēgts 

starp Ķekavas novada pašvaldību un Latvijas pastu, paredzēts, ka Latvijas pasts izplata Ķekavas 

novada informatīvo izdevumu. Šī gada sākumā Latvijas pasts informēja par avīzes izplatīšanas 

tarifa papielināšanu. Par avīzes izdošanu un izplatīšanu atbildīga ir Sabiedrības informēšanas 

un mērketinga nodaļa. Šā gada budžetā paredzētie līdzekļi pēc tarifa palielināšanas pietiek tikai 

līdz augusta beigām. Par to, ka sākot no spetembra vairs nebūs iespējams izplatīt avīzi, viņa 

uzzināja nejauši, jo no šā gada marta Sabiedrības informēšanas un mārketinga nodaļa atradās 

tiešā domes priekšsēdētāja Žilko pakļautībā, kas šajā laikā arī vīzējis visus no Latvijas pasta 

saņemtos rēķinus, tātad redzēja tarifa pieaugumu un zināja par līdzekļu iztrūkumu. Rezultātā 

nepieciešami papildus 19703 euro, lai avīzi varētu izplatīt līdz šā gada beigām. Ja dome šādus 

līdzekļus nepiešķirs, tad jau no septembra avīzi nevarēs izplatīt. Laikā līdz gada beigām varēs 

vērtēt, vai nevar atrast citu lētāku izplatītāju, jo arī citas pašvaldības ir tādos pašos meklējumos. 

Tā kā budžetā nav brīvu līdzekļu, tad paredzēts šo summu iegūt no līdzekļiem neparedzētiem 

gadījumiem. 

Baire atklāj jautājumu sadaļu.  

Andris Vītols, Žilko, Gorkšs, komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumus uzdod un atbildes sniedz Žilko, Baire, Zelčs, Keisters, Jerums, Cīrule, Andris Vītols, 

Zvaigzne, Variks. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Keisters. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:00 līdz plkst. 14:05. 

Baire atsāk domes sēdi (ierakstā plkst.5:06:20) 
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Turpinās debates, piedalās Andris Vītols, Rasnace, Žilko, Putniņa, Aigars Vītols, Andris Vītols 

otrreiz, Aigars Vītols otrreiz, Žilko otrreiz, Jerums. 

Baire secina, ka balsojams ir tikai Žilko priekšlikums, bet pārējie novirzāmi uz komitejām. Tālāk 

Baire nosaka, kādās komitejās izskatīs deputātu iesniegtos priekšlikumus, kuri neattiecas uz 

lēmuma projektu - 

Andris Vītols – “Neatbalstīt lēmumprojektu un nodomātos finanšu līdzekļus novirzīt tiltiņa 

būvniecībai Ķekavā - aizstājot pagaidu būvi ar pastāvīgu konstrukciju. Administrācijai organizēt 

pontonu tilta būvniecību” – izskatīt Attīstības komitejā. 

Rihards Gorkšs – “Neatbalstīt šo lēmumprojektu, bet no paredzētajiem finanšu līdzekļiem 16 000 

Eur novirzīt lokalplānojuma iztrādāšanai Brīvības ielā 7, piepūšamās sporta halles projekta 

virzībai, 2 000 Eur piešķirt Naurim Miezim, 1 000 Eur Agnim Čavaram par sasniegumiem 

2024.gada vasaras Olimpiskajās spēlēs Parīzē” – pirmo priekšlikuma daļu izskatīt Attīstības 

komitejā un otro daļu - Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

Gatis Līcis – “Neatbalstīt lēmumprojektu un nodomātos finanšu līdzekļus novirzīt Baldones 

kultūras nama projektēšanai” – izskatīt Finanšu komitejā. 

Dace Cīrule – “Izskatīt Izglītības, kultūras un sporta, un Finanšu komitejā priekšlikumu 2 000 

Eur piešķirt Naurim Miezim, 1 000 Eur Agnim Čavaram par sasniegumiem 2024.gada vasaras 

Olimpiskajās spēlēs Parīzē” – izskatīt Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

Andris Vītols izsaka deputāta pieprasījumu – viņš vēlas Zvaigznes skaidrojumu, vai tiešām 

iesniegtie priekšlikumi nav balsojami, jo, piemēram, viņa priekšlikums ir ļoti konkrēts un nav 

iemesla par to nebalsot. 

Zvaigzne sniedz atbildi uz pieprasījumu – priekšlikumam ir divas daļas, kur pirmā aicina 

neatbalstīt lēmuma projektu un attieksmi parādīs balsojums par lēmumu, bet otrā daļa, kurā ir 

aicinājums novirzīt finanšu līdzekļus citam projektam, to nevar izskatīt pie šī jautājuma, jo šis 

lēmuma projekts ir par avīzes izdošanu. Ja vēlas līdzekļus neparedzētiem gadījumiem novirzīt 

kādam citam projektam, tad tas jāskata atsevišķi, jo tas nekādā veidā nav saistīts ar šo lēmumu. 

Atbilstoši darba reglamenta 41.punktam, sēdes vadītājs lemj, ko darīt ar šādu priekšlikumu.  

 

Baire atgādina, ka jau noteica, kurās komitejās priekšlikumus izskatīs un aicina balsot par Žilko 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Atbalstīt alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 12 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire), "Atturas" – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Voldemārs Pozņaks) 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Pozņaks balsojumā nepiedalījās, jo jautājumu apsprieda vairākas stundas un viņam tas liekas 

absurdi, tāpēc arī turpmāk viņš šādos jautājumos nepiedalīsies. 

Žilko balsoja par, jo ir pārliecināts, ka agrāk vai vēlāk pie cita risinājuma avīzes izplatīšanā būs 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

16 

jānonāk. Viņam liekas, ka vienmēr labāk agrāk, nekā vēlāk. 

Andris Vītols balsoja par, un apbrīno Baires spēju izvairīties no viņai nepatīkamiem 

jautājumiem, lai beidzot atrisinātu samilzušo tiltiņa problēmu. 

Baire balsoja pret, jo avīze ir jāizplata, pat tad, ja nāksies iet pār jaunu tiltiņu. 

 

Priekšlikums netika atbalstīts, tāpēc Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Rihards Gorkšs), “Atturas” – 1 (Edgars Brigmanis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

No Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā paredzētajiem līdzekļiem 

neparedzētiem gadījumiem novirzīt EUR 19 703,56 informatīvā izdevuma “Ķekavas 

novads” izplatīšanai 2024.gadā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks lēmumu atbalstīja, bet vēlas aicināt kolēģus, lai turpmāk izvairītos no līdzīgām 

situācijām, atcerēties kādreizējo praksi, kad precīzi tika formulēts tas, ko vēlas iestrādāt lēmuma 

projektā. Ceļmanieks norāda, ja Andra Vītola priekšlikums būtu formulēts, kā precīzs labojums 

virzītajā lēmuma projektā, tad par to varētu balsot, bet šodienas priekšlikumos saliktas vairākas 

lietas, kur par vienu var teikt jā, bet par otru – nē. Šādi tā ir tikai rotaļāšanās. Kā pozitīvo 

piemēru viņš min Žilko priekšlikumu. 

Žilko balsoja pret šo lēmuma projektu, jo uzskata, ka 19 tūkstoši euro papildus avīzes 

izplatīšanai no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem ir neadekvāti liela summa, tā vietā varēja 

paveikt ko citu. 

Gorkšs balsoja pret, jo, viņaprāt, šos līdzekļus varēja iztērēt racionālāk, risinot reālas 

problēmas, piemēram, pašvaldība zaudēs rindu uz piepūšamo sporta halli, kas risinātu 

problēmas simtiem cilvēku, un ja tā notiks, tad viņš domā, ka kādam būs jāuzņemas atbildība.  

Jerums balsoja par, ja parādīsies cits risinājums avīzītes izplatīšanai, tad viņš ar to labprāt 

iepazīsies, tomēr uzskata, ka komunikācija starp iedzīvotājiem un pašvaldību ir ļoti svarīga, arī 

katram deputātam ir pienākums, kas ierakstīts likumā par deputāta statusus, tieši komunicēt ar 

iedzīvotājiem. 

Andris Vītols balsoja pret, jo līdzīgi, kā Gorkšs uzskata, ka tiešām šo naudu varēja iztērēt daudz 

vērtīgāk. Viņš domā, ka arī Gorkša kungs neatteiktos izplatīt avīzi tiem vairākiem simtiem 

vecāku, kuru bērni piedalās viņa futbola nodarbībās. Viņš saka paldies Jerumam, kas 

atgādināja, ka jākomunicē ar iedzīvotājiem, un to viņš arī darīs. 

Baire balsoja par. Viņa piekrīt, ka avīzīti var izplatīt arī savādāk, tomēr domā, ka tik strauji to 

nevar darīt, jo tā ir uzmanības un cieņas izrādīšana, un tā ir vienīgā lieta no pašvaldības, kas 

tiek aizvesta līdz katrai mājsaimniecībai, tādējādi informējot sabiedrību par aktualitātēm 

pašvaldībā. 
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21. 
Par grozījumiem pašvaldības darba reglamentā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:51:24) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs  - viņš stāsta par izmaiņām darba reglamentā: lai operatīvāk 

risinātu jautājumus, būs saīsināts dokumentu iesniegšanas termiņš uz komiteju sēdēm no divām 

dienām uz vienu dienu; pēc diskusijām komitejā ir precizēta ārkārtas komiteju izsludināšanas 

kārtība, kas noteikta tāda pati, kā ārkārtas domes sēžu izsludināšana, t.i. trīs stundas pirms 

sēdes; precizēts pārraugošās ministrijas nosaukums, kurai ir notikusi nosaukuma maiņa; 

precizēts punkts par jautājumu virzību uz domes sēdi, ja agrāk uz domes sēdi varēja virzīt tikai 

lēmuma projektus, tad tagad varēs virzīt arī informatīvus jautājumus; precizēts arī punkts 

attiecībā uz privāto tiesību līgumu slēgšanas pilnvarojumu, ja agrāk to varēja darīt gan 

izpilddirektors, gan domes priekšsēdētājs, tad tagad šis pilnvarojums ir tikai izpilddirektoram, 

bet domes priekšsēdētājs šādus līgumus varēs slēgt, ja dome par to pieņems lēmumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – 1 (Andris Vītols),  “Atturas” – 1 (Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības darba reglamentā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:56:35) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – iesniegtie grozījumi paredz viena punkta grozījumus. Līdz 

šim komisiju nostrādāto darba stundu tabeles apstiprināja domes priekšsēdētājs, bet grozījumi 

paredz, ka turpmāk to darīs katras komitejas priekšsēdētājs, jo tikai viņš var vērtēt nostrādāto 

stundu skaitu, bet domes priekšsēdētājs tiks tikai ar to iepazīstināts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Veikt grozījumu Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta lēmumā “Par Ķekavas 

novada domes izveidoto komisiju locekļu darba samaksu”.  

Lēmums pielikumā.  
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23. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:58:18) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – tā kā ir saņemti ieteikumi no ministrijas, tad ir veikti 

precizējumi saistošajos noteikumos, bet ir arī tādi aizrādījumi, kuriem pašvaldība nepiekrīt un 

tie nav iestrādāti saistošajos noteikumos. 

Zelčs sniedz sīkāku skaidrojumu par veiktajām izmaiņām saistošajos noteikumos. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 27.jūnija saistošos noteikumus 

Nr.17/2024 “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas novadā” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par grozījumiem ētikas kodeksā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:00:45) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – piedāvātie grozījumi paredzēs, ka Ētikas komisijas 

priekšsēdētājs iesniedz domes sēdē paziņojumu par domes priekšsēdētāja, priekšsēdētāja 

vietnieku vai domes deputātu rīcībā konstatētu ētikas normu pārkāpumu un attiecīgo komisijas 

lēmumu. Domes priekšsēdētājam ir pienākums šādu jautājumu iekļaut nākamās kārtējās domes 

sēdes darba kārtībā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Baire, Variks, Ceļmalnieks, Andris Vītols, Zelčs.  

Ceļmalnieks informē par Ētikas komisijas locekļu viedokli par piedāvātajiem grozījumiem. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Žilko, Andris Vītols, Jerums, Andris Vītols otrreiz, Rasnace. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Ētikas kodeksu papildināt punktu, kas nosaka: “Ētikas komisijas atzinumus publicēt 

atsevišķā sadaļā pašvaldības oficiālajā vietnē www.kekava.lv ne vēlāk kā nedēļas laikā (5 

darba dienas) no lēmuma pieņemšanas dienas, savukārt pašvaldības informatīvajā 

izdevumā publicēt tuvākā mēnesī pēc komisijas lēmuma pieņemšanas.”, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 6 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Viktorija Baire), "Atturas" – 7 (Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola - 

Noteikt, ka lēmumprojekts stājas spēkā 2025. gada 1. jūlijā, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – 6 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalsīti un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis),  “Atturas” – 3 (Andris 

Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada pašvaldības ētikas kodeksā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par kandidāta izvirzīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:30:08) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – atbilstoši izmaiņām domes vadības sastāvā, tiek piedāvātas 

arī izmaiņas Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Baire, Zvaigzne, Variks, Zelčs, Aigars Vītols.  

Žilko informē ka iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu.. 
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Priekšlikums no Jura Žilko - 

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4. un 5. punktā vārdus “Aigaram Vītolam” aizstāt ar 

“Andrim Vītolam”. 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – 10 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire), 

"Atturas" – 3 (Edgars Brigmanis, Kristīne Hāze, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – 1 (Voldemārs Pozņaks)  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Andris Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par, jo viņš jau ir bijis Žilko 

vietnieks, šajā kvorumā tiek risināti visai pierīgai būtiski jautājumi, tai skaitā vienotas 

transporta biļetes un citi jautājumi. Viņam žēl, ka neatbalstīja viņa kandidatūru, tomēr redz, ka 

balsojums bija sīvs. 

Priekšlikums netika atbalsīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – 1 (Gatis Līcis),  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izvirzīt Ķekavas novada pašvaldības domes priekšsēdētāju Viktoriju Bairi ievēlēšanai 

Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa amatā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

24. 
Par grozījumiem domes lēmumos 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:42:28) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – saņemts iesniegums no Gata Līča ar lūgumu viņu izslēgt no 

Drošības un Finanšu komitejām, un ir saņemts Andra Vītola iesniegums, kurā viņš izsaka vēlmi 

strādāt šajās komitejās. Abi deputāti pārstāv katrs savu politisko spēku. Lai veiktu izmaiņas, tad 

ir jālemj gan par izbalsošanu gan par iebalsošanu. 

Baire jautā, kāpēc Līcis vairs nevēlas strādāt komitejās.  

Līcis paskaidro, ka līdz ar izmaiņām domes vadībā, viņam ir palicis mazāk laika, jo viņa 

pamatdarbs vairs nav pašvaldībā, bet citā organizācijā. 

Baire jautā, vai deputāti, kuri ir no tā paša politiskā spēka, nevēlas ieņemt šos amatus, lai 

saglabātu komitejās proporcionalitāti. 

Žilko, Brigmanis, Gorkšs un Romanovska, kas ievēlēti no tā paša politiskā saraksta, no kura nāk 

Līcis, atsakās ieņemt vakantos amatus, minot argumentus. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Līcis, Baire, Andris Vītols, Zvaigzne, Pozņaks, Aigars 

Vītols.  

Pārrunā balsošanas procedūru. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Izslēgt lemjošās daļas 1.punktu un 3.punktu. Atstāt deputātu Gati Līci Finanšu komitejas 

locekļa amatā, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Izslēgts lemjošās daļas 2.punktu un 4.punktu. Atstāt deputātu Gati Līci Drošības komitejas 

locekļa amatā, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 6 (Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Arnolda Keistera - 

Atstāt Gati Līci Drošības komitejā, 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 7 (Andris 

Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Kristīne Hāze, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Lēmuma lemjošās daļas 4. punktu izteikt: 4. Ievēlēt Ķekavas novada domes deputātu 

Andri Vītolu Ķekavas novada domes Drošības komitejā un aizstāt Ķekavas novada domes 

2021.gada 5.jūlija lēmuma Nr.6 “Par Ķekavas novada domes pastāvīgās Drošības 

komitejas sastāva ievēlēšanu”, protokols Nr. 3/2021, lemjošās daļas 1.punktā vārdus 

“Gatis Līcis” ar vārdiem “Andris Vītols”, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), "Pret" – 2 (Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš nebalsoja pret Andri Vītolu, bet pret pašu 

priekšlikumu, jo šis balsojums ir pret Līča gribu. 

 

Aigars Vītols atsauc savu otro priekšlikumu – “Lēmuma lemjošās daļas 3 punktu izteikt: 

3.Ievēlēt Ķekavas novada domes deputātu Andri Vītolu Ķekavas novada domes Finanšu komitejā 

un aizstāt Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmuma Nr.3 “Par Ķekavas novada domes 

pastāvīgās Finanšu komitejas sastāva ievēlēšanu”, protokols Nr. 3/2021, lemjošās daļas 

1.punktā vārdus “Gatis Līcis” ar vārdiem “Andris Vītols”.”. 

 

Baire aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 4 (Gatis Līcis, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Valts Variks),  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbrīvot Ķekavas novada domes deputātu Gati Līci no Ķekavas novada domes Drošības 

komitejas locekļa amata pienākumu pildīšanas, un ievēlēt Drošības komitejā Ķekavas 

novada domes deputātu Andri Vītolu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 16:18. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Viktorija Baire 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 


